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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707 
se sídlem Čížkovice, Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 1. dubna 2019 od 8,30 hodin 
Přítomni dle prezenční listiny: 
Ing. Medáček Petr, Procházková Lenka, Vacková Alena, Tyl Václav, Mgr. Krejza Karel, Šuma Vladimír, Ing. 
Padělek František, Kimmer Pavel, Hajná Eva, Salcmanová Jana, Hynl Ivo, Bc. Sazeček Tomáš 
Omluveni:  0 
Hosté: Ing. Bešta Václav 
Místo: zasedací místnost provozní budovy „SONO“ na adrese Želechovice 48 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
 
Jednání Rady zahájil předsedající Ing. Petr Medáček, schválení níže uvedeného programu dle pozvánky 
s upřesněním bodu různé, bez dalšího jiného návrhu a připomínek.  
Pořad jednání po schválení je následující: 
 1/  Zahájení, kontrola usnesení 
 2/  Příprava členské schůze 
 3/  Informace o jednání z OZ Čížkovice  
 4/  Nové informace o projektu separace  
 5/  Informace o postupu prací na „C2“ 
 6/  Informace o hospodaření v roce 2019 
 7/  Příprava valné hromady 
 8/  Diskuze, různé: 
 
Ad 1) Kontrola usnesení rady ze dne 1. 3. 2019  
Úkoly průběžně plněny: 
Bod 3 – svoz na území „SONO“ – dne 7. 3. 2019 a následně proběhlo jednání v Roudnici nad Labem za účasti 
zástupců ORP, vedoucích odborů životního prostředí ORP, sdružení a SONO PLUS, s.r.o. za účelem 
seznámení se s názory na problematiku zajištění nepřetržitého toku odpadu do plánovaného zařízení (obce 
majitelé odpadu – společné VŘ?) a požadavky na případné vážení komunálního odpadu v obcích (vyčlenění 
podnikatelského odpadu od odpadu občanů).    
Město Roudnice zajistilo právní analýzu k problematice smluv na svoz komunálního odpadu, v nichž byla 
sjednána: 
1) automatická prolongace smlouvy (obecně není v rozporu s pravidly pro zadávání veřejných zakázek) 
2) prodloužení smluv s automatickou prolongací původně uzavřených mimo režim zákonů upravujících 

zadávání veřejných zakázek („dtto“ je však nutné zohlednit konkrétní smluvní ustanovení v dané smlouvě 

a posoudit, zda se skutečně jedná o prolongaci) 

3) posouzení, v jakých případech se mění nebo nemění předmět plnění smlouvy (za změnu předmětu 
smlouvy se považuje zejména změny v rozsahu plnění – zúžení či rozšíření – např. množství odpadu bylo-
li stanoveno fixně, ale i změny v rozsahu vykonávaných činností a způsobu jejich výkonu. Změnou 
předmětu plnění zpravidla nebudou změny cenových ujednání, platebních podmínek nebo ustanovení o 
smluvních pokutách. 

Následné jednání s FCC ohledně sepsaných smluv na likvidaci odpadu a jejich „dodatkování“ – po předložení 
dalšího právního názoru na platnost dlouhodobých smluv na svoz odpadu bylo prokázáno, že délka smlouvy 
není parametrem podle, kterého by se měla smlouva obnovovat, ale dle judikatury se platnost smlouvy a 
její rozsah z hlediska zákona o veřejných zakázkách hodnotí pouze podle nákladů prvních čtyřech let 
poskytované služby.   
 
Proběhlo také jednání se zástupcem firmy, která se zabývá prodejem a distribucí vážních systémů pro svoz 
odpadu. Jedná se firmu MOBA z Čížkovic, která je zastoupená panem Marešem.  Tato společnost dodává 
vážní systémy také společnosti FCC ve středních Čechách a v Praze. Zástupci rady získali kontakt na zástupce 
FCC, který v této firmě realizuje vážní systémy při svozu. V současné době připravujeme setkání se 
zástupcem FCC pro přípravu vážních systémů. 
 
Bod 8c  –  objednávka na projekt „C3“ – objednávka odeslána a zveřejněna v registru smluv 
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Ad 2) Příprava členské schůze 
Pozvánka s programem na zítřejší členskou schůzi odeslána, doladěna byla zejména jména kandidátů - 
zástupců jednotlivých obcí v RADĚ, KONTROLNÍM A FINANČNÍM VÝBORU dle dříve dohodnutého modelu.  
RADA - po třech zástupcích z ORP Litoměřice, Roudnice n.L. a Lovosice, Čížkovice jako sídlo a Úštěk), dle 
návrhů předsedů výborů byli odsouhlaseni kandidáti na členy finančního a kontrolního výboru. Ekonomické 
podklady projednány, případně schváleny minulou radou a materiály byly zaslány společně s pozvánkou. 
Usnesení k bodu 2: 
Rada schvaluje navržené kandidáty pro volby do rady, finančního a kontrolního výboru a bere na vědomí 
informace o členské schůzi. 
 
Ad 3) Informace o jednání OZ Čížkovice 

Ing. Medáček přednesl informace o účasti na OZ obce Čížkovice, které se konalo na sále KD 
v Čížkovicích za účasti značného zájmu veřejnosti. Byl zde představen náš záměr vybudování 
technologického zařízení, které by mělo sloužit pro separaci odpadů obsažených v komunálních 
odpadech. Z důvodu materiálového a energetického toku by bylo vhodné umístit provozovnu do 
těsné blízkosti „Lafarge“. Při diskuzi byly zodpovězeny dotazy, zásadní odpor zastupitelů ani občanů 
nebyl zaznamenán, OZ však nepřijalo žádné usnesení, starosta obce Čížkovice Mgr. Waschta přislíbil reakci 
(usnesení) z příštího jednání OZ v červnu 2019. K budování záměru bylo doporučeno hledat i jiný katastr, 
např. přímo v areálu cementárny. Členům OZ a občanům obce byla nabídnuta pomoc při organizaci 
návštěvy zařízení v polské Illawě.  
Usnesení k bodu 3: 
Rada bere na vědomí informace o účasti a představení „projektu 2024“ na OZ v Čížkovicích. 
 
Ad 4) Nové informace o projektu separace 

Ing. Medáček informoval o dalším jednání s představiteli  Cementárny Lafarge, a.s., které se týkalo 
předloženého memoranda o spolupráci při realizaci projektu, jež připravuje „SONO“ jako podnikatelský 

záměr pro nakládání se směsnými komunálními odpady v zájmovém území pokrývající 
oblast litoměřického okresu.  Cementárna požaduje doplnění přílohy memoranda, kde budou 
specifikovány kvalitativní požadavky na upravený odpad (TAP2), který bude od nás přednostně 
odebírat za účelem spálení tohoto paliva dle maximálních kapacitních možností technologie 
„Lafarge“.  
Dle informace Ing. Šulce ministerstvo ustoupilo od svého požadavku na změnu integrovaného 
povolení Lafarge v souvislosti s plánovanou spalnou zkouškou spalitelných vyseparovaných složek 
SKO, které budou produktem technologie shodné s připravovanou technologií (Illawa).   
Usnesení k bodu 4: 
Rada bere na vědomí informace o projektu separace. 
 
Ad 5) Informace o postupu prací na „C2“  

Předseda rady Ing. Petr Medáček seznámil radu s informacemi o postupu prací na stavbě - Skládka 
SONO, část C2 – řešení skládkových vod pomocí čerpání. Kontrolní dny probíhají pravidelně 
každých 14 dní.   Rada byla seznámena se změnami v provedení čerpací stanice vnitřních vod 
z prefabrikovaných dílů na monolitickou konstrukci což bylo projednáno s projektantem. 
Dále ing. Medáček informoval o provedené revizi elektrického zařízení na přeložku kabelů nn, ve 
které je uvedeno (citace) „Izolační schopnost přeložených kabelů NN je na hranici únosnosti - 
zvážit pokládku nových kabelů“. Dle informace od revizního technika subdodavatele stavebních 
prací je to způsobeno špatným stavem stávajících kabelů (vlhkost v kabelech). S ohledem na 
uvedenou skutečnost předsedající navrhuje zajistit nové měření nezávislým revizním technikem a 
následně bude rozhodnuto, jakým způsobem bude nastalá situace řešena. 
Usnesení k bodu 5: 
Rada bere na vědomí informace o postupu prací na projektu „C2“ a schvaluje provedení revize 
na přeložených kabelech nezávislým revizním technikem. 
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Ad 6) Informace o hospodaření v roce 2019 
Předsedající předal slovo pí Zubákové, která krátce informovala o hospodaření sdružení v roce 2019.  
Pí. Zubáková uvedla, že vzhledem k datu konání rady, je hospodaření předloženo pouze za leden a únor 
2019. V tomto období výdaje dosáhly pouze částky cca 81 tis. Kč, významnější částky, zejména za investici 
byly uhrazeny v měsíci březnu. Příjmy ve výši cca 216 tis. Kč byly tvořeny zejména přijatou pojistnou 
náhradou od pojišťovny v souvislosti s pojistnou událostí dne 2.8.2018 (střechy přístřešků). Tyto příjmy, 
stejně tak úroky a vratka finančních prostředků ze státního spořícího dluhopisu nejsou rozpočtovány, proto 
je připraveno rozpočtové opatření č. 1 – navýšení příjmů o 302 tis.Kč (210 tis.Kč poj. plnění + 92 tis.Kč úroky 
ze státních spořících dluhopisů), úprava financování – pol. 8127 – vratka prostředků z dluhopisu. 
Usnesení k bodu 6: 
Rada bere na vědomí informace o hospodaření za období leden – únor 2019 a doporučuje členské schůzi 
ke schválení rozpočtové opatření č. 1/2019. 
 
Ad 6) Příprava valné hromady 
Předsedající informoval o zdravotním stavu stávajícího jednatele pana Libora Beránka, který se od ledna 
výrazně nezměnil a dosud trvá. Vzhledem k dlouhodobé nepřítomnosti navrhuje jmenovat zastupujícího 
jednatele, aby zodpovědnost za věci, které nemůže ovlivnit, nenesl odpovědnost. Odvolání pana Beránka je 
navrženo z důvodu ochrany jeho osoby a majetku v případě problémů společnosti, opětovné jmenování 
jednatelem společnosti může nastat po ukončení pracovní neschopnosti.  
Předsedající dle výše uvedeného navrhnul, aby do funkce jednatele společnosti byl jmenován pan Václav 
Tyl, dlouholetý člen rady za obec Vědomice a současně člen dozorčí rady. Dále Ing. Medáček uvedl, že p. Tyl 
svoji kandidaturu do funkce jednatele zvažuje a za určitých podmínek by byl ochoten tuto funkci po 
omezenou dobu vykonávat. Pan Václav Tyl se k uvedenému podrobněji vyjádří na valné hromadě 
společnosti. 
Bez usnesení. 
 
Ad 8/ Různé, diskuze 
Ing. Medáček informoval radu o MÍSTĚ ZPĚTNÉHO ODBĚRU v areálu skládky, kterým provozní společnost 
doplňuje svoje služby pro občany. Místo zpětného odběru je již zřízeno, v současné chvíli se pracuje na 
uzavření smlouvy se společností REMA, která je provozovatelem kolektivního systému a je schopna 
zajišťovat společné plnění výrobců elektrozařízení podle zákona o odpadech. Vysloužilá elektrozařízení 
z domácností zde může bezplatně odložit každý občan, je však předpoklad, že ho využijí zejména malé 
obce a jejich občané, kteří nemají v místě bydliště vlastní sběrný dvůr.   
Předsedající poděkoval přítomným a ukončil zasedání rady v 10,05 hodin.   
 
 
Dne: 1. dubna 2019 
Zapsal:  Procházková L.         Ing. Petr Medáček  
         předseda rady „SONO“ 


